
SISÄILMATYÖRYHMÄN PÖYTÄKIRJA 

 

AIKA: 3.12.2024 klo 15.00–16.22 

 Tutustuminen koulun tiloihin, jonka jälkeen siirtyminen Maininkiin klo 15.30 alkaen. 

LÄSNÄ: Antti Ääritalo 
 Aleksi Kaapola (teams) 
 Jenna Tuomi (teams) 
 Katja Nummela 
 Kaisa Olari 
 Jussi Lehto 
 Ville Niemi 
 Markus Malmelin 
 Anna Leimola (teams) 
 Nina Lepistö 
 Marko Seikkula 
 Antti Kuparinen 
ASIAT: 
   

1. Kokouksen avaus 
 
Kunnanjohtaja Rauno Peltola avasi kokouksen. 

 
2. Puheenjohtajan ja sihteerin sekä pöytäkirjan tarkastajien valinta 

 
Puheenjohtajaksi valittiin Rauno Peltola ja pöytäkirjanpitäjäksi Nina Lepistö sekä pöytäkirjan 
tarkastajiksi Markus Malmelin ja Jussi Lehto. 

 
3. Koulun remontin tilannekatsaus 

 
Ville kertoi alakerran osalta pintojen tulleen valmiiksi, yläkerrassa katot työn alla, valmista 
pitäisi olla maaliskuun loppuun mennessä. 
 
Antti Kuparinen totesi työt ohjeiden mukaan tehdyiksi ja painotti jatkossa ilmanvaihdon 
seurantaa. Tätä helpottaa huonekohtaiset yksiköt, jolloin päästään luokkakohtaiseen säätöön. 

 
4. Urheilutalon kuntotarkastuksen tulokset 

 
Antti Kuparinen avasi kuntotarkastuksen tuloksia, joista urheilutalosta paljastunut laaja-
alainen kosteusvaurio. Urheilutalon korjaustarve on välitön ja on tarve aloittaa 
hankesuunnittelu välittömästi. Selvitetään tilojen korjaustarpeiden kustannusarvio sekä ne 
välittömät toimenpiteet, joilla tilojen käyttöä on mahdollista jatkaa hankesuunnittelun ajan.  
 
Sovittiin että tilojen kosteusvaurioiden terveyshaittaa aiheuttavasta tilanteesta tiedotetaan 
kaikille käyttäjille ja mahdolliset olosuhteita parantavat toimenpiteet käynnistetään 
välittömästi. 

 
5. Kokouksen päättäminen 

 
Puheenjohtaja kiitti osallistujia ja päätti kokouksen. 


